
  پنج شنبه 26 مهر  شماره 2970 

5
s e p e h r g h a r b . n e w s @ g m a i l . c o mw w w . s e p e h r p r e s s . i r

خبر موافقت با افزایش طبقه پیلوت در طرح نهضت ملی مسکن کنگاور
ســپهرغرب، گروه خبر: در جلسه شــورای مسکن استان 
کرمانشــاه بــا پیشــنهاد فرمانــدار گنــگاور مبنی بــر افزایش 
طبقــه پیلوت در ســاختمان های طرح نهضت ملی مســکن 

این شهرستان موافقت شد.
جلســه  در  اظهارکــرد:  چهارشــنبه  روز  صادقــی  ایــرج 

شــورای مســکن اســتان کرمانشــاه، مطالبه جــدی مردم 
بــرای افزایــش طبقه پیلــوت در طرح هــزار و 600 واحدی 
کنــگاور را مطــرح کردیــم کــه مــورد موافقــت اعضــا قــرار 

گرفت.
فرمانــدار کنــگاور در ادامــه از پیگیــری بــرای آبرســانی و 

گازرســانی بــه مســکن ملی ایــن شهرســتان نیز خبــر داد و 
گفــت: اجرای طرح های آبرســانی و گازرســانی به 128 واحد 
مســکن ملی شهر کنگاور توسط آب و فاضلاب و شرکت گاز 
در حال انجام اســت که با بهره برداری از این طرح  ســاکنان 
مســکن ملی از نعمت آب آشــامیدنی و گاز پایدار برخوردار 

می شوند.
صادقــی بــر خانــه دار شــدن افــراد زیرپوشــش کمیتــه 

امــداد، بهزیســتی و خانواده های شــهدا و ایثارگــران تاکید 
کرد و گفت: ســاخت مسکن برای خانواده های زیرپوشش 
نهادهــای حمایتی برعهده بنیاد مســکن اســت و همچنین 
کارگروهــی ویــژه بــرای کمــک بــه بنیــاد شــهید در اســتان 
تشــکیل شده تا خانواده های شــهدا و ایثارگری که تاکنون 
خانــه دار  بتواننــد  نکرده انــد،  دریافــت  مســکن  تســهیلات 

شوند.

خروجی تمامی دودکش های آذرآب 
استاندارد است

ســپهرغرب، گــروه خبــر: مدیرامــور تضمیــن کیفیــت 
شــرکت صنایــع آذرآب اراک گفــت: ایــن شــرکت بــه طور 
اندازه گیــری  را  دودکش هــا  تمامــی  خروجــی  مســتمر 
می کنــد و در تمامــی موارد، نتایــج اندازه گیری ها در حد 

استاندارد اعلام شده است.
احمــد شــایان فر روز چهارشــنبه در جمــع خبرنگاران 
افــزود: ایــن شــرکت خــود را متعهد بــه رعایــت الزامات 
زیست محیطی می داند و در این راستا از هیچ کوششی 

دریغ نمی کند.
وی بیان کرد: شــرکت صنایع آذرآب اراک با شناسایی 
حــدود 60 مــورد زیســت محیطی، تاکنــون ضمن حذف 
موارد مهم که پیامد منفی بر محیط زیســت داشــته، در 
بــازه زمانی 20 ســال اخیر، به طور مــداوم جنبه های بارز 

زیست محیطی را تحت کنترل دارد.
مدیرامــور تضمین کیفیت شــرکت صنایع آذرآب اراک 
ادامــه داد: ایــن شــرکت از طــرف مراجــع ذیصــلاح، بــه 
عنوان صنعتی که موجب آلایندگی محیط زیست باشد، 
شناســایی نشــده اســت و همه تلاش ها در کار است تا 

این وضعیت حفظ شود.
شــایان فر اظهــار کرد: شــرکت صنایع آذرآب در ســال 
1384 به عنوان یکی از اولین شــرکت های بزرگ منطقه، 
موفق به اســتقرار و اخــذ گواهینامه سیســتم مدیریت 

زیست محیطی ISO14001 شد.
وی افــزود: بــه منظــور جلوگیــری از آلودگــی خــاک، 
تمامی سطوح کارگاهی با سیمان و مواد عایق پوشش 
داده شــده تــا ریــزش هرگونــه روغــن و مــواد نفتی، به 
داخــل خــاک نفــوذ نکنــد و بزرگتریــن دســتاورد رعایت 
الزامات زیســت محیطی این شــرکت، انجــام تصفیه آب 
صابون مصرف شده توسط دستگاه ها است که شرکت 
صنایــع آذرآب در ایــن زمینــه صاحــب اختــراع اســت و 

گواهینامه اختراع دارد.
مدیرامــور تضمین کیفیت شــرکت صنایع آذرآب اراک 
افزود: این شرکت گواهینامه ISO14001 را از شرکت های 
بین المللی اخذ کرده و در راســتای حفظ و نگهداری و به 

روزآوری آن، از هیچ کوششی دریغ نمی کند.

خبــر
وستای استان کرمانشاه طی سه سال گذشته رسانی به 600 ر گاز

ســپهرغرب، گــروه خبــر: اســتاندار کرمانشــاه 
گفت: طی سه سال گذشته 600 روستای استان 
)یک چهارم روستاهای استان(، سه شهر و حدود 

هــزار واحــد تولیــدی و اقتصادی )یک ســوم کل 
واحدهای تولیدی استان( گازرسانی شده اند که 

یک خدمت بی نظیر محسوب می شود.
»محمدطیــب صحرایــی« در دیــدار مدیــرکل 
حراست شــرکت ملی گاز و مدیرعامل شرکت گاز 
اســتان کرمانشــاه با اشــاره به لزوم پیشــرفت در 
حوزه های زیرساختی مانند آب، برق و گاز، حرکت 
در این مسیر را طی 2 سال گذشته از اولویت های 
مهــم کاری در اســتان عنــوان کــرد و افــزود: در 
ایــن مــدت نقشــه تحــول آفرینــی در حوزه های 
زیرساختی به جهت مهم و تاثیرگذار بودن آنها را 
با جدیت طراحی و اجرایی کردیم و خوشــبختانه 
در این مســیر علاوه بر اقدامات و اتفاقات خوب 
در حوزه گاز در دیگر حوزه های زیرســاختی مانند 

آب و برق نیز اقدامات بسیارخوبی شکل گرفت.
وی بیان داشــت: تغییر و تحول در حوزه های 
گذشــته  ســال   2 طــی  اســتان  در  زیرســاختی 

مشهود است.
اســتاندار کرمانشــاه با اشــاره بــه تلاش های 
انجام شــده در دولت شــهید رئیسی در حوزه گاز 
اســتان را بی نظیر عنوان کــرد و افزود: در دولت 
ســیزدهم یک چهــارم روســتاهای اســتان گازدار 
شــدند در حالیکــه ایــن روســتاها ســخت گــذر و 
دوردســت بودنــد و 100 درصد شــهرها و 98.5 
درصــد روســتاهای اســتان نیــز گازدار شــدند و 
بــزودی اســتان چه در حــوزه شــهری و چه حوزه 

روستایی به استان سبز تبدیل خواهد شد.
بــه پیوســت رســانه ای و اجــرای  وی توجــه 
اقدامــات و برنامه هــا را همــراه بــا کار فرهنگــی 
گفــت:  و  کــرد  بیــان  تاثیرگــذار  و  مهــم  بســیار 
فرهنگــی  کار  و  ای  رســانه  پیوســت  متاســفانه 
همانند گذشــته ضعیف اســت از این رو باید یک 
بســته های روشنی را برای تهیه و تعریف کنیم که 
انقلاب اسلامی چه دستاوردهایی برای کشور به 

همراه داشــته و از ســوی دیگر این بســته دارای 
تشــویق ها و کارهای فرهنگی بــرای صرفه جویی 

در مصرف انرژی باشد.
صحرایی با اشــاره به نزدیکی فصل زمستان و 
ســرما اظهار کــرد: از هم اکنون بایــد به فکر تهیه 
فرهنگ ســازی و بسته های تشــویقی برای مردم 
باشــیم تــا همه بــا برنامه ریــزی و دقــت مباحث 
صرفه جویــی در انرژی را دنبال کنند و باید توجه 
کنیــم که صرفه جویــی به معنای کمبود نیســت 

بلکه به معنای درست مصرف کردن است.
وی همچنین خواستار برنامه ریزی برای تهیه 
یک بسته ترکیبی در تمامی حوزه های زیرساختی 
برای تشــویق مضاعــف مردم در صرفــه جویی و 

مصرف آب برق و گاز به صورت یک کار ملی شد.
استاندار کرمانشــاه در پایان گفت: امیدواریم 
بــا اجــرای کارهــای مســتمر و اثرگذارتر بــه نتایج 
گســترده تری برای مصرف بهینه انرژی در تمامی 

حوزه های زیرساختی برسیم.
»احمــد  ســید  دیــدار  ایــن  در  همچنیــن 
طباطبایــی« مدیــرکل حراســت شــرکت ملــی گاز 
ایــران نیــز گفــت: از همراهی هــا و همکاری هــای 
استاندار کرمانشاه در حوزه گاز تقدیر می کنیم و 
در بعضی استان ها در حوزه گاز مشکل داشتیم 
اما در این استان با مدیریت خوب دکتر صحرایی 
خوشــبختانه هیچ مشــکلی نداشــتیم و کارها با 

دقت و به بهترین نحو ممکن اجرا شد.
وی افــزود: بــا اقدامــات خــوب انجــام شــده 
استان کرمانشــاه علاوه بر حوزه شهری در حوزه 
روســتایی هم نیز به عنوان اســتان ســبز معرفی 

خواهد شد.
طباطبایی بیان کرد: در دولت شــهید رئیســی 
اقدامات بســیار خوبی در کشــور شــکل گرفت و 
تنها مدلی که می تواند مشــکل کشور را حل کند 

مدل جهادی است.

صف طولانی خرید سهام هپکو در روزهای پُر افت و خیز بورس
ســپهرغرب، گــروه خبــر: نماینده مــردم اراک، 
کمیجــان و خنداب در مجلس شــورای اســلامی 
گفت: سهام شــرکت هپکو در روزهایی که بورس 
شــرایط پُرافــت و خیزی را تجربــه می کند، با صف 

طولانی خرید روبرو است.
»سیدمحمد جمالیان« روز چهارشنبه افزود: 
شرکت تولید تجهیزات سنگین هپکو سال 1399 
و با واگذاری به ســازمان تامین اجتماعی مســیر 
رشد و پیشرفت را در پیش گرفت و با بازگشت به 
مدار تولید، پس از 15ســال به سوددهی رسیده 
اســت و این اخبار خوش از رونــق تولید در هپکو 
اقبال فعالان بازار ســرمایه و بورس از سهام این 

شرکت بیشتر از گذشته شده است.
وی بــا بیــان اینکــه، فعــالان بــازار ســرمایه از 
ســهام شــرکت هپکــو اســتقبال کرده انــد، ادامه 
داد: بــه تولیــد نشســتن هپکــو پــس از یک دهه 
رکــود، اتفاق مبارکی از فعالان اقتصادی، معدن 

کاران، شــهرداری ها و مشــتریان را بــه خود جلب 
کــرده و ایــن امــر ثبــت ســفارش و رشــد تولید را 
بــه همــراه دارد و در نتیجــه رونــق تولیــد در این 
مجموعه رشــد ســهام و صف خرید طولانی این 

صنعت بزرگ را رقم می زند.
نماینــده مــردم اراک، کمیجــان و خنــداب در 
مجلــس شــورای اســلامی گفــت: هپکــو یکــی از 
کارخانه هــای خاص و بزرگ اســتان مرکزی اســت 
کــه روزهــای پرچالشــی را گذراند، امــا در طول 2 
ســال اخیر به عرصــه تولید بازگشــته و موفق به 
عقــد قراردادهــای خــوب و حتی صادرات شــده 
است و با رسیدن به شرایط سوددهی پس از 15 

سال عملا از حالت زیاندهی خارج شده است.
جمالیان افزود: اخبار خوب و بازگشــت هپکو 
بــه تولیــد باعــث شــده اســت کــه فعــالان بــازار 
ســرمایه و بــورس برای خرید ســهام این شــرکت 
ترغیــب شــود بــه طــوری کــه روز گذشــته حجــم 

معامــلات " تپکــو"؛ نمــاد بورســی شــرکت هپکو 
فروش رفتــه(  و  خریداری شــده  ســهام  )تعــداد 
معادلM 28.221 میلیون شد و ارزش معاملات 
ایــن ســهم بــهB 58.658 میلیارد ریال رســید و 
ارزش بــازار ایــن ســهم هــم B بــه 43.891.296 

میلیارد ریال در سایت tsetmc اعلام شد.
وی بیان کرد: بر اســاس این گزارش قیمت این 
سهم روز گذشته 2.066 ریال بود و آخرین معامله 
هم به قیمت 2.127 ریال انجام شد و عملا شاهد 
صف خرید سهام این شرکت در بازار بورس بودیم.

جمالیــان اضافــه کــرد: بــا وجــود ایــن فــراز و 
کشــور،  در  بــورس  و  ســرمایه  بــازار  فرودهــای 
وضعیت ســهام هپکو در شرایط خوبی قرار دارد 
و البته هپکو هنوز به ظرفیت واقعی خود در امر 
تولید نرسیده اســت و همچنان نیازمند حمایت 
و توجه است و باید با عقد قراردادهای داخلی و 

خارجی برای رونق آن همچنان تلاش کرد.

سومین جلسه فوق العاده شورای شهر کرمانشاه برگزار می شود
جلســه  ســومین  خبــر:  گــروه  ســپهرغرب، 
فوق العاده شــورای شــهر کرمانشــاه با موضوع 
انتخاب هیات رییســه شــورا، روز شنبه)28 مهر( 

در استانداری برگزار می شود.
کرمانشــاه  فرمانــدار  آمویــی  محمدرضــا 
اظهار کرد: پیش از این دو جلســه فوق العاده 
دیگــر به منظور انتخاب هیات رئیســه شــورای 
متاســفانه  کــه  گذاشــتیم  کرمانشــاه  شــهر 
و  نیافتــه  آن حضــور  در  اعضــاء شــورا  برخــی 
این جلســات تشــکیل نشــد، لذا پرونده تخلف 
اعضای شــورا را بــه هیات حل اختلاف اســتان 

فرستادیم.
اســتاندار  صحرایــی  آقــای  افــزود:  آمویــی 

کرمانشــاه عنوان کردند که جلســه فــوق العاده 
دیگــری برگــزار شــود کــه قــرار بــود ایــن جلســه 
امروز)ســه شــنبه، 24 مهر( در اســتانداری برگزار 
شــود، امــا تعدادی از اعضای شــورا عصــر دیروز 
درخواســت جابجایی زمان این جلسه را داشتند 

که به روز شنبه)28 مهر( تغییر یافت.
وی بــا بیــان اینکــه ایــن جلســه قرار اســت با 
حضــور اســتاندار و بــا دســتورکار انتخــاب هیات 
رییسه شورا برگزار شود، گفت: دعوتنامه حضور 
در ایــن جلســه بــرای همه اعضاء شــورا ارســال 
شــده و امیدواریــم در ایــن جلســه تکلیف هیات 
رییســه مشــخص شــود تا هرچه زودتر بــه امور 

مردم و شهر رسیدگی شود.

فرمانــدار کرمانشــاه در خصــوص اینکــه اگر 
در ایــن جلســه هیات رییســه شــورا مشــخص 
شــود، دیگــر پرونــده تخلــف اعضــاء در هیــات 
حــل اختلاف بررســی نخواهد شــد، گفــت: این 
موضــوع بــه نظــر اعضــای هیــات حــل اختلاف 

دارد. استان بستگی 
فرماندار کرمانشــاه پیش از ایــن هم در گفت 
و گــو بــا  ایســنا، در خصــوص تخلفــات اعضــای 
شــورای شــهر کرمانشــاه، گفته بود: طبق قانون 
اعضای شورا تا 13 مرداد فرصت داشتند نسبت 
به انتخاب هیات رییســه ســال چهــارم این دوره 
اقــدام کننــد. طــی مکاتبــه ای هــم کــه 27 تیر با 
رییــس وقت شــورا داشــتم این موضــوع را تذکر 

دادم، امــا متاســفانه اعضای شــورا بــه دلیل به 
توافــق نرســیدن بر ســر اعضــای هیات رییســه، 
موفق به تعیین هیات رییســه و کمیسیون های 

شورا نشدند.
آمویــی افــزود: براســاس قانون اگر شــوراها 
تــا 13 مــرداد موفــق بــه تعییــن هیــات رییســه 
بــه هیــات حــل  آنهــا  پرونــده  بایــد  نمی شــدند 
اختلاف اســتان ارجاع می شد، اما به خاطر اینکه 
کار مــردم روی زمیــن نماند و اینکــه برخی لوایح 
شــهرداری در صحــن شــورا مانــده بــود، اعــلام 
کردیــم که یک جلســه فــوق العاده برگزار شــود، 
اما متاســفانه برخی اعضای شــورا در این جلسه 
شــرکت نکردند. پــس از ایام اربعیــن هم مجددا 

جلســه فــوق العــاده دیگــری گذاشــتیم کــه بــاز 
هــم برخی اعضاء شــورا غایب بودنــد، لذا از حق 
قانونــی خــود اســتفاده کــرده و پرونــده تخلــف 
شــورای شــهر کرمانشــاه را به هیات حل اختلاف 

استان فرستادیم.
اختــلاف  ادامــه داد: در هیــات حــل  آمویــی 
اســتان دو موضوع بررســی خواهد شد. نخست 
تخلــف کل اعضــای شــورا کــه تــا 13 مــرداد باید 
اقدام به تعیین هیات رئیسه می کردند و این کار 
را انجــام ندادند کــه این تخلف شــامل هر یازده 
عضو شــورا می شــود و دوم تخلــف اعضایی که 
در جلســات فوق العاده ای که گذاشــتیم، شرکت 

نکردند.

4800 تاکسی فرسوده در کرمانشاه فعالیت دارد
ســپهرغرب، گروه خبــر: رئیس ســازمان حمل 
و نقل مسافر شــهرداری کرمانشاه، گفت: 4818 
دســتگاه تاکســی فرســوده در شــهر کرمانشــاه 
فعالیــت دارند که طــرح تعویض آن هــا به دلیل 

نقدی بودن مورد استقبال قرار نگرفته است.
رضا دوستی با اشاره به اینکه 7000 تاکسی از 
جملــه 400 ون و 1000 خــودروی آژانس در شــهر 
کرمانشاه فعالیت دارند، اظهار کرد: از این تعداد 
4818 دســتگاه خودروهــای فرســوده هســتند 
امــکان  فرســوده  ســواری  و  ون  خودروهــای  و 
تعویــض دارنــد، امــا ایــن طرح بــه دلیــل نقدی 

بودن مورد استقبال قرار نگرفت.
وی عنوان کرد: در سال گذشته 1200 دستگاه 
تاکســی فاقد مجوز بودنــد و با اقدامــات انجام 
شــده و هماهنگــی با ســایر نهادها ســاماندهی 
شــدند و اکنون کمتر از دو درصد ناوگان تاکسی 
فاقد مجوز هستند که به طور معمول در داخل 

استان حضور ندارند.
رئیس ســازمان حمل و نقل مسافر شهرداری 
کرمانشــاه گفت: متأســفانه خدمات ارائه شــده 
به رانندگان محدود اســت اما در 15 روز گذشــته 
مرکــز تعویــض روغــن برای ایــن قشــر از جامعه 
راه اندازی شده که تعویض با نرخ کارخانه انجام 

می شود.
دوســتی بیــان کــرد: 47 دســتگاه اتوبــوس 
ملکی و متعلق به شــهرداری در شــهر کرمانشــاه 
وجــود دارد کــه روزانه 16 ســاعت فعالیــت دارند 
و 30 دســتگاه اتوبــوس نیــز مربــوط بــه بخش 

خصوصی فعالیت دارند.
وی با بیان اینکه مجموع اتوبوس های فعال 
در نــاوگان اتوبوســرانی کرمانشــاه از 320 مورد 
در 10 ســال گذشته اکنون به 80 دستگاه رسیده 
اســت عنوان کرد: از دو ســال قبل 107 دســتگاه 
اتوبــوس خریــداری شــده کــه 45 دســتگاه آن  
تحویــل شــده و منتظــر هماهنگی وزارت کشــور 
بــرای تحویــل 63 دســتگاه دیگر هســتیم که در 
ایــن صــورت در شــهرک های اقمــاری به کارگیری 

خواهند شد.
رئیس ســازمان حمل و نقل مسافر شهرداری 
کرمانشــاه با بیان اینکه متأســفانه در سال های 
گذشــته اهمیتــی بــه نــاوگان اتوبوســرانی داده 
نشده اســت گفت: سال گذشته که 45 دستگاه 
تحویل شــد با مشکلات بسیاری در زمینه کمبود 
راننــده و ســوخت مواجــه بودیــم که بــا برگزاری 
جایــگاه  و  شــد  رفــع  مشــکلات  ایــن  جلســاتی 
ســوخت ســیار 80 هزار لیتری احداث شد و بیش 

از 100 راننده نیز به کارگیری شدند.
دوســتی افزود: مشــکل موجود برای تحویل 
مابقــی اتوبوس ها اختــلاف بین وزارت کشــور و 
شــرکت های تولیدکننــده اتوبــوس اســت و این 
مشــکل مربوط به سراسر کشور است به طوری 
کــه قــرار بــوده 2000 دســتگاه اتوبــوس تحویل 

شود که 500 مورد تحویل داده شده است.
وی عنــوان کــرد: مقــرر شــده 350 میلیــارد 
تومان اوراق مشارکت برای خرید و تجهیز ناوگان 
اتوبوســرانی هزینه شــود و این مصوبه شــورای 
ترافیــک اســت و در ایــن صــورت وضعیــت شــهر 

کرمانشاه به 15 سال گذشته برمی گردد.
رئیس ســازمان حمل و نقل مسافر شهرداری 
کرمانشاه با اشاره به اینکه اکنون اتوبوس ها در 
13 محور فعال هســتند گفت: کریدور شمال به 
جنوب، شــرق به غرب، فردوســی تا طاقبستان و 
چندین شــهرک اقماری تحت پوشش قرار گرفته 

است.

برگزاری 40 رویداد در هفته فرهنگی اراک
سپهرغرب، گروه خبر: شهردار اراک گفت: 40 
رویــداد در قالب 150 برنامــه در هفته فرهنگی 

اراک برگزار خواهد شد.
علیرضــا محمــودی، در نشســت بــا اصحاب 
رسانه در خصوص هفته فرهنگی اراک با تاکید 
بــر ضــرورت نگهداشــت و توســعه شــهر اراک 
اظهار کرد: شــهرداران باید به توسعه کالبدی و 
فیزیکی شــهر بپردازند تا نشــاط اجتماعی برای 

مردم شهرها فراهم شود.
وی بــا بیــان اینکــه هفتــه فرهنگــی اراک از 
28 مهــر تــا 4 آبــان برگــزار می شــود گفــت: 28 
مهرمــاه روز صدارت امیرکبیر به عنوان روز اراک 
نامگذاری شــده اســت و ما در این روز و هفته، 
توانمندی های شهر اراک را به نمایش خواهیم 

گذاشت.
محمودی ادامه داد: در هفته اراک، 7 پروژه 
با ارزش 760 میلیارد ریال افتتاح خواهد شد و 

8 پــروژه به ارزش 20 هزار میلیارد ریال نیز کلنگ 
زنی می شود.

شــده  ســعی  کــرد:  تصریــح  اراک  شــهردار 
برنامه هــای هفتــه فرهنگــی اراک بــرای تمــام 
اقشــار و رده های ســنی برگزار شــود. مــا تاکید 
داریــم که شــهر اراک را در حد و اندازه آن چیزی 

که هست به نمایش بگذاریم.
وی بــا بیــان اینکــه شــهر اراک جــزو بهترین 
شــهرهای ایــران اســت گفت: مــا بایــد اقتصاد 
شــهری را بــه نحــوی رونــق دهیــم کــه اقتصاد 

خانواده های اراکی رشد کند.
محمــودی با بیــان اینکه صبــح 28 مهر ماه 
در مدرســه صمصامــی بیــات اراک زنــگ هفتــه 
اراک نواختــه خواهــد شــد افزود: گلبــاران مزار 
شــهدا، برگزاری یادواره شهدا، نمایشگاه کتاب 
و رونمایی از ایســتگاه هنر در پیاده راه امیرکبیر، 
مســابقه عکاســی و برگزاری همایش مفاخر از 

جملــه برنامه ها در روز اول هفته فرهنگی اراک 
است.

وی بــا اشــاره بــه افتتــاح دبیرخانــه دائمــی 
ارگ  میــدان  حمــام  در  اراک  فرهنگــی  هفتــه 
گفت: بهره برداری از ســالن تئاتر شهر و برگزاری 
جشنواره تئاتر و جشــنواره موسیقی سنتی در 
طــول هفتــه اراک  در فرهنگســرای شــهر برگزار 

خواهد شد.
شــهردار اراک با اشــاره بــه برگــزاری کارگاه و 
اراک  نمایشــگاه هنرهــای تجســمی در هفتــه 
اظهار کرد: برگزاری شــب شــعر طنز، نمایشــگاه 
خوشنویسی، حافظ خوانی و شاهنامه خوانی 
و نمایــش فیلــم »عــراق چگونه اراک شــد« اثر 
برنامه هاســت.  دیگــر  از  حســینی  شــاه  دکتــر 
در  اراک  هفتــه  اختتامیــه  مراســم  همچنیــن 
ورزشــگاه 15 هــزار نفــری امــام خمینــی)ره( بــا 

حضور هنرمندان کشوری برگزار خواهد شد.

ضرورت انتقال آب خلیج فارس به استان مرکزی
ســپهرغرب، گــروه خبر: نماینده مــردم اراک، 
کمیجان و خنداب در مجلس شــورای اسلامی 
تاکنــون  مرکــزی  اســتان  آب  مدیــران  گفــت: 
برنامــه ای بــرای انتقــال آب خلیــج فــارس بــه 
اســتان پیشنهاد نداده اند که بایستی این مهم 

پیگیری شود.
جمــع  در  مهرمــاه   25 ابراهیمــی  نادرقلــی 
خبرنــگاران اظهــار کرد: در جلســه ای کــه اخیرا 
بــا وزیر نیرو برگزار شــد، تنوع بخشــی به ســبد 
تامین آب بخش های شرب، صنعت و کشاورزی 
اســتان بویژه کلان شــهر اراک در شرایط حال و 

آتی مورد تاکید قرار گرفت و درخواست شد.
وی افزود: در کوتاه مدت، تامین آب صنایع 
در  تولیــد  تمرکــز  برگشــتی،  آب هــای  محــل  از 
گلخانه هــا و اعمال نظــارت بر مصرف در بخش 
کشــاورزی و مصرف بهینه توسط بخش شرب، 

صورت می گیرد.
ابراهیمی با بیان اینکه از راهکارهای شرایط 
بلندمــدت انتقال آب از خلیج فارس به اســتان 
اســتان های  از  بعضــی  گفــت:  اســت،  مرکــزی 
جنوبــی و مرکزی ایــران از این امــکان بهره مند 
تاکنــون  اســتان  آب  مدیــران  ولــی  شــده اند، 

برنامه ای برای این مهم پیشنهاد نداده اند.
نماینــده مــردم اراک، خنــداب و کمیجان با 
تاکیــد بــر اینکــه بایســتی انتقــال آب از جنوب، 
مطالبه، مطالعه و اجرایی شود تصریح کرد: با 
این اقدام، بخش مهمی از نیاز آبی توســعه ای 
و آتی بخش های صنعت و شرب استان مرکزی 

می تواند برطرف شود.
وی بــا بیــان اینکه بحث جــدی دیگر مربوط 
به حقابه های مســلم اســتان مرکزی اســت که 
طی سنوات گذشته توسط بعضی استان های 

همجوار از استان گرفته شده است، تاکید کرد: 
مدیــران آب منطقــه ای و آبفا به صــورت جدی 

این موضوع را پیگیری کنند.
مجموعــه  حفــظ  بــر  تاکیــد  بــا  ابراهیمــی 
باغســتان های سنتی و ارزشــمند منطقه سده 
اراک اظهار کرد: لازم اســت مدیریت آبفا استان 
برای تحت پوشش قرار دادن منازل منطقه راه 
آهن اراک، با هماهنگی مدیریت راه آهن هرچه 

سریعتر اقدامات لازم را پیگیری کند.
وی تصریح کرد: مســئولین جهادکشــاورزی 
و آب اســتان بایســتی بــه احیــای تشــکل های 
آب بــران توجــه و اقدام جدی داشــته باشــند. 
مثال بارز و موفق، تشکیل تشکل های آب بران 
در طرح 550 هزار هکتاری خوزســتان است که 
در ایــن طرح توزیع بهینه آب کشــاورزی به طور 

مناسبی مدیریت شد.


